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СООТНОШЕНИЕ ФИЛОСОФИИ И РЕЛИГИИ В ВОЗЗРЕНИЯХ 

С. Л. ФРАНКА 

 

В статье осуществлены историко-философская реконструкция и религиоведческий 

анализ религиозно-философских воззрений известного русского философа-

интуитивиста Семёна Людвиговича Франка на соотношения таких форм человеческой 

духовной деятельности как философия и религия. На основе анализа источников, прежде 

всего работ самого мыслителя: «Философия и религия» (1923 г.), «Смысл жизни» (1925 

г.) и литературы, авторы приходят к выводу, что С. Л. Франк, как представитель 

христианского теизма, с одной стороны, и философского интуитивизма – с другой, 

придерживался позиции максимальной автономии философии и религии, указывая, при 

этом, на сложность проведения четкой демаркации между ними. 
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CORRELATION OF PHILOSOPHY AND RELIGION IN THE VIEWS OF 

S. L. FRANK 

The article made a historical-philosophical reconstruction and analysis of religious 

studies religious and philosophical views of the famous Russian intuitionist-philosopher 

Simeon Frank on ratios such forms of human spiritual activity as philosophy and religion. Based 

on the analysis of sources, especially the works of the philosopher: "Philosophy and Religion" 

(1923), "The Meaning of Life" (1925) and literature, the authors concluded that S. L. Frank, as 

a representative of Christian theism on the one hand and philosophical intuitionism - on the 

other hand, held the position of maximum autonomy of philosophy and religion, pointing out 

at the same time, on the difficulty of drawing a clear demarcation between them. 

Keywords: S. L. Frank; Russian philosophy; religion; religious experience; intuitionism; 
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